
 

 
ROMÂNIA  

JUDEŢUL ARGEŞ 
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI MIOARELE  

 

 
Nr:  5915 / 25.11.2022 
 

PROCES VERBAL 
 

      Incheiat astăzi 25.11.2022  în şedinţa ordinară a Consiliului local al comunei Mioarele , 

convocat în conformitate cu prevederile art.133, alin.2 din Ordonanţa de Urgenţă a 

Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

prin Dispoziţia primarului nr 133/ 18.11.2022    . 

Sedinta se desfasoara cu participare fizica  
     In urma prezentei  facuta de doamna secretar Balan Raluca  la şedinţă participă  11 consilieri 
din cei 11 consilieri locali în funcţie.  

La şedinţă mai participă: -domnul Sucu Gheorghe  –primarul comunei Mioarele   , 
doamna Balan Raluca Ana -secretarul general al comunei Mioarele , domnul consilier personal 

cabinet primar Deca Ion , domnul consilier superior Sucu Razvan , doamna contabil 
Pirnuta Steliana  

Domnul presedinte de sedinta Spinu Marian Vergiliu citeste ordinea de zi  
 

1. Aprobarea proceselor verbale al ședințelor  anterioare a Consiliului Local al comunei 

Mioarele ,jud Arges   
 2.  Proiect de hotarare privind contul de executie bugetara . 
                                                                                      Inițiator:  Sucu Gheorghe– primar; 
3   Proiect de hotarare cu privire la rectificarea bugetara pe anul 2022 
                                                                                  Inițiator:  Sucu Gheorghe– primar; 

4 Proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico economici pentru ,, Modernizare 
DC 36 MATAU-SUSLANESTI ,, 

                                                                       Inițiator:  Sucu Gheorghe– primar; 

  5. Proiect de hotarare privind aprobarea impozitelor si taxelor locale precum si a taxelor 

speciale pentru anul fiscal 2023 . 
                                                                     Initiator : Sucu Gheorghe - primar  

  6. Proiect de hotarare privind suplimentarea numarului de asistenti personali pentru 
persoanele cu handicap grav si a numarului de indemnizatii lunare cuvenite parintilor sau 
reprezentantilor legali ai copilului cu handicap grav ori reprezentantii legali ai acestora 
incepand cu 01.01.2023 . 
                                                                                 Initiator : Sucu Gheorghe - primar  

7. Proiect de hotarare privind stabilirea domeniilor serviciilor publice si a locurilor in care 
persoanele condamnate, precum si contravenientii vor presta activitati in folosul comunitatii, 
ca obligatie stabilita de catre o instanta de judecata. 

                                                                                   Initiator : Sucu Gheorghe - primar  
 8. Proiect de hotarare privind aprobarea sistemului alternativ de alarmare cu sirena și 
clopotele de la biserici, a localității și agenților economici, nominalizarea persoanelor care 
execută alarmarea și a semnalelor de alarmare cu clopotele. 
                                                                                         Initiator : Sucu Gheorghe - primar  



   9. Proiect de hotarare privind aprobarea organigramei și statului de funcții ale aparatului de 
specialitate al  primarului comunei Mioarele . 
                                                                                     Initiator : Sucu Gheorghe - primar  

    10 . Diverse probleme supuse atentiei Consiliului Local Mioarele                                        
                                                          

    Se suplimenteaza ordinea de zi cu un proiect : 
  Proiect de hotarare  privind  reteaua scolara  a unitatilor de invatamant  preuniversitar de stat  
de pe raza teritoriala  a  comunei  Mioarele , pentru anul scolar  2023 -2024   : 
                                                              Initiator : Sucu Gheorghe - primar  

 
Se supune la vot ordinea de zi suplimentata . 

Se voteaza in unanimitate ordinea de zi suplimentata 
 Se trece la punctul 1 pe ordinea de zi : 
    1 Aprobarea proceselor   verbale ale ședințelor  anterioare ale Consiliului local al 
comunei Mioarele   
  Se supun la vot procesele verbale al sedintelor anterioare .Se voteaza in unanimitate 
procesele verbale ale sedintelor anterioare . 

Se trece la punctul 2 pe ordinea de zi :  
2.  Proiect de hotarare privind contul de executie bugetara . 
    Domnul presedinte de sedinta Spinu Vergiliu : Dau cuvantul doamnei contabil  !  
  Doamna contabila explica detaliat pe sectiuni contul de executie bugetara . 
Nefiind discutii se supune la vot si se voteaza HOTARAREA NR 69 , cu 11 voturi pentru . 

Se trece la punctul 3 pe ordinea de zi :  
3   Proiect de hotarare cu privire la rectificarea bugetara pe anul 2022 
Doamna contabila  Ne au fost alocati 1 miliard 250 mii , bani pe care i am dus la cheltuieli 
de investitii si anume imbracaminte asfaltica , 130 mil catre diverse autoritati ca sa putem 
achita documentatia , adica auditul energetic , expertiza tehnica , 120 mil – la caminul cultural 
Suslanesti  
Domnul consilier Zipis Ion  :La Dispensarul veterinar – aveam o intelegere sa faca fatada , 
am vazut ca gardul l a facut . 
Doamna contabila:  Dispensarul e al nostru . Daca am avut oportunitatea asta , sa prindem 
proiectul asta de reabilitare , 2 miliarde 670 mil este renovarea ... 
Domnul consilier Zipis Ion   Acum el scapa de renovare ... 

Doamna contabila  N am mai avut ce altceva sa bagam , daca la anul mai prindem ceva bani 
, ii facem si fatada . 
Nemaifiind discutii se supune la vot si se voteaza HOTARAREA NR 70  cu 11 voturi pentru  
 

Se trece la punctul 4 pe ordinea de zi :  
4 Proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico economici pentru ,, Modernizare 
DC 36 MATAU-SUSLANESTI , 
Doamna contabil : S a facut si studiul de fezabilitate , si acum trebuie sa actualizam 
indicatorii tehnico economici , devizul este de 86 mil initial – ce ni s a aprobat prin programul 
<Anghel Saligny > – acesta nu se va depasi , ramane cum au hotarat  

Doamna contabil : Pe <Anghel Saligny>  ne da 80000 lei , ne incadram . 
Domnul primar  La apa o sa avem probleme ca nu ne ajung banii dar bagam pe neeligibile . 
Doamna contabil:  Sunt 4 km , cam 20 mil pe km  
Domnul consilier Postoaca Damian  Era un barem pe km ... 
Doamna contabila Orice documentatie intocmita , trebuie actualizata , avizele le avem pe 
toate . 



Domnul consilier Postoaca  Damian Cred ca mai aveti unul foarte important .Firul de la 
Orange ? Avizul de la Orange , il aveti ? 
Domnul primar  Il avem !  

Doamna contabila  Pe parcurs , poate reusim sa bagam si DC 31 MATAU – 
MIOARELE – VALEA MARE PRAVAT . 
Domnul consilier  Matei Cornel  Da ! E foarte important ! Ne leaga de Brasov  ! 
Domnul primar  Am vorbit si cu domnul primar Leau . Terminam cu apa si facem ! 
Nemaifiind discutii se supune la vot si se voteaza HOTARAREA NR 71 , cu 11 voturi pentru  

Se trece la punctul 5 pe ordinea de zi  
  5. Proiect de hotarare privind aprobarea impozitelor si taxelor locale precum si a taxelor 
speciale pentru anul fiscal 2023 . 
Domnul presedinte de sedinta Spînu Vergiliu Marian  Dau cuvantul domnului  Razvan  
Sucu  

Domnul consilier superior Sucu Razvan Daca sunteti de acord , o sa va prezint pe scurt 
modificarile taxelor , in principal . As incepe cu taxa pe salubrizare , se mareste de la 380 lei / 
tona la 500 lei / tona  
Domnul consilier Postoaca Damian Au dat si o fundamentare pentru taxa asta pe gunoaie ? 
Doamna contabila Haideti s o analizam  putin , motorina era 5 lei , acum e 10 lei  
Domnul consilier Iosif Gheorghe  E 8,50 lei ! 
Domnul consilier superior Sucu Razvan  O varianta ar fi sa reducem cantitatea de gunoi . 
Domnul consilier Postoaca Damian  Da ! sa nu mai aruncam la gunoi tot . Cenusa , bolovani 
, pamant  
Domnul primar A fost discutia si de cantar , dar la noi este panta !  

Doamna contabila Scoala are contract separat ! 
Domnul consilier superior Sucu Razvan Da ! Se pune problema ca agentii economici care n 
au contracte cu Financiar Urban , sa faca contract direct cu noi . Sa plateasca la noi ! 
Doamna contabila Urmeaza sa stabilim o taxa si sa plateasca la noi !La agentii economici 
trebuie facut separat ! 
Domnul presedinte de sedinta Spinu Marian : Oricum e buna treaba cu cantarul ! 
Domnul consilier Postoaca Damian:   Saci menajeri ! Tomberonul miroase !  
Domnul consilier superior Sucu Razvan  In rest taxele au ramas la fel cu cele de anul trecut  
Vedem cum facem cu serviciul public de alimentare cu apa . O sa fie separat !  
Domnul consilier Grecu Eduard   Cum adica ! Angajam oameni ? Nu ne putem permite ! 

Doamna secretar : Nu ! Avem o alta idee ,, inca o discutam , dar daca tot a venit vorba , o sa 
v o expun si dumneavoastra , pana la urma Serviciul Public de alimentare cu apa este in 
subordinea Consiliului Local . Dupa cum stiti  Serviciul are deja un muncitor necalificat , 
angajat prin concurs de recrutare , domnul Albu Alin . Ne am gandit sa l promovam in clasa 
pe domnul Olteanu Romel – de la Serviciul de gospodarire comunala , din muncitor 
necalificat , in muncitor calificat . Dumnealui a absolvit luna trecuta un curs acreditat de 
instalator . Bun ! Demaram procedura de concurs si apoi daca promoveaza ,schimbam 
organigrama in instalator – muncitor calificat .Apoi in ianuarie putem sa l detasam pe functia 
vacanta de sef serviciu apa , pentru sunt prevazute doar studii medii . Nu l putem muta 
definitiv din doua motive , primul ,chiar daca este pe studii medii , este functie de conducere 

si daca dumnealui va dori acest post va trebui in viitor sa mai dea un examen , doi , nu se stie 
in viitor ce se va intampla cu acest serviciu , daca dam apa la Edilul ...ce facem cu cei angajati 
? Asa , fiind pe detasare ..ii blocam postul lui de muncitor de la Serviciul de gospodarire si 
poate reveni . urmand ca sa gasim o solutie de mutare pentru domnul Albu . Astfel cu 2 
oameni , serviciul de alimentare cu apa , poate functiona .  
Doamna contabil Serviciul are contabilitate separata , buget separat , trebuie angajat si un 
contabil sau dat atributii contabilului primariei  



Doamna secretar  Atributii neremunerate , nu puteti fi remunerata ! Este destul de mult de 
munca  ! Avem discutii si cu casierita , e greu sa mergi prin comuna ,sa incasezi , contracte , e 
o munca in plus si nu avem baza legala s o platim !  Externalizam !  

Domnul consilier Grecu Eduard  Da ! Un contabil autorizat iti ia 200- 300 lei ! 
Doamna secretar Inca o gandim ! Ideea in sine nu e rea , referitor la domnul Olteanu , dar 
mai departe , ne mai gandim si gasim impreuna solutii ! 
Nemaifiind discutii se supune la vot si se voteaza cu 11 voturi pentru HOTARAREA NR 72  
Se trece la punctul 6 pe ordinea de zi  
6. Proiect de hotarare privind suplimentarea numarului de asistenti personali pentru 
persoanele cu handicap grav si a numarului de indemnizatii lunare cuvenite parintilor sau 
reprezentantilor legali ai copilului cu handicap grav ori reprezentantii legali ai acestora 
incepand cu 01.01.2023 . 
Domnul consilier Grecu Eduard Eu sunt impotriva ! Nu pot fi de acord cu asa ceva ! Imi 

cunoasteti deja opinia ! 
Nefiind alte discutii se supune la vot si se voteaza HOTARAREA NR 73 ,cu 10 voturi pentru 
, 1 impotriva  

Se trece la punctul 7 pe ordinea de zi  
7. Proiect de hotarare privind stabilirea domeniilor serviciilor publice si a locurilor in care 
persoanele condamnate, precum si contravenientii vor presta activitati in folosul comunitatii, 
ca obligatie stabilita de catre o instanta de judecata. 
Domnul consilier Zipis Ion   Este practic o actualizare , nu ?Aveam asa ceva !  
Doamna secretar   Da ! Trebuie actualizat ! Avem o foarte buna colaborare cu Probatiunea , 
chiar zilele astea avem o fata care efectueaza munca in folosul comunitatii . ne a ajutat la 

curatenie , primarie , scoala , dispensar , muzeu , biblioteca , si avem nevoie de un regulament 
actualizat in ceea ce privesc activitatile pe care le desfasoara .  
Domnul consilier Postoaca Damian   Cine ? 
Doamna secretar  Radita Bajan !Si am inteles ca vor mai veni ! 
Nemaifiind discutii se supune la vot si se voteaza cu 11 voturi pentru , HOTARAREA NR 74  
Se trece la punctul 8 pe ordinea de zi  
 
8. Proiect de hotarare privind aprobarea sistemului alternativ de alarmare cu sirena și 
clopotele de la biserici, a localității și agenților economici, nominalizarea persoanelor care 
execută alarmarea și a semnalelor de alarmare cu clopotele. 

Doamna secretar  Domnul viceprimar ne poate lamuri . ne au cerut cei de la ISU , o situatie 
prin care sa se specifice foarte clar , nominal, persoanele care executa alarmarea si implicit si 
o hotarare in  acest sens . 
Domnul viceprimar Da ! E o intreaga documentatie acolo si pe langa sirena , trebuie sa 
alarmam oamenii si cu ajutorul clopotelor de la biserici .  
Nemaifiind discutii se spupune la vot si se voteaza cu 11 voturi pentru HOTARAREA NR 75  
Se trece la punctul 9 pe ordinea de zi  
   9. Proiect de hotarare privind aprobarea organigramei și statului de funcții ale aparatului de 
specialitate al  primarului comunei Mioarele 
 
Doamna secretar  Am primit o adresa de la ANFP , prin care ni se solicita infiintarea de 
compartimente in ceea ce privesc Resursele umane si Relatiile cu publicul . Noi suntem putini 
, e o primarie mica , ne am gandit sa adaugam compartimentelor deja existente – adica 
compartimentului contabilitate taxe si impozite , resursele umane , pana la urma salarizarea 
personalului , Revisalul , sunt deja atributii ale acestui compartiment  si Compartimentului 
Registrul Agricol sa i alipim si Relatii cu publicul ,urmand sa le dam prin dispozitie , atributii 
si sa le modificam fisele postului  



De asemenea , noi in organigrama avem postul de functionar public  inspector achizitii 
publice , ori conform codului administrativ , acesta trebuie redenumit consilier achizitii 
publice . Cam astea sunt modificarile , deocamdata , probabil ca in sedinta din ianurie vom 

discuta si despre postul de muncitor calificat care se va transforma din necalificat , daca 
domnul Olteanu o sa promoveze .  
Nemaifiind discutii se supune la vot si se voteaza cu 11 voturi pentru HOTARAREA NR 76  
Se trece la punctul 10 pe ordinea de zi  
  Proiect de hotarare  privind  reteaua scolara  a unitatilor de invatamant  preuniversitar de stat  
de pe raza teritoriala  a  comunei  Mioarele , pentru anul scolar  2023 -2024   : 

 
Doamna secretar  Pe fax am primit adresa de la Inspectoratul Scolar prin care ni se cere pana 
in data de 14 decembrie , situatia copiilor de la Scoala gimnaziala Mioarele  , pentru emiterea 
avizului conform . 

Domnul consilier Postoaca Damian  Cati copii mai sunt ? 
Doamna secretar  Din pacate 47 copii , cu tot cu prescolari !  
Nemaifiind alte discutii , se spune la vot si se voteaza  HOTARAREA NR 77 cu 11 voturi 
pentru . 
 

    10 . Diverse probleme supuse atentiei Consiliului Local Mioarele    
Doamna contabila As dori eu sa va comunic ceva , saptamana viitoare o sa facem o sedinta 
extraordinara pentru banii de burse , e vorba de 5000 lei alocati si inca 5000 lei destinati 
finantarii drepturilor asistentilor personali ai persoanelor cu handicap grav   . Inca    n au venit 
hartiile dar ca sa stiti despre ce e vorba .  

Domnul viceprimar Dam si noi bani pentru copii de Craciun ? 
Domnul consilier Postoaca Damian  Putem da si hotarare de consiliu local in acest sens . 
Dar da, haideti sa nu mai facem ca anul trecut ,  
Doamna secretar Puteti veni cu totii , a fost extraordinar de frumos cand au venit sa ne 
colinde  
Domnul consilier Postoaca Damian  Da , o sa venim ! Incap toti copiii? 
Doamna secretar  Au venit in doua serii ! Mai intai prescolarii si clasele I-IV si apoi elevii 
de gimnaziu ! 
Domnul primar Haideti sa facem ceva frumos ! Anul trecut a fost foarte bine ! 
Domnul consilier Dobrin Alexandru  Si copiii de la Suslanesti ? Cand vor afla parintii 

copiilor din Suslanesti , ce vor spune ? Ca numai cei de aici vor primi cadouri ! 
Domnul primar Dam la toti ! Haideti sa facem liste si sa vedem cati sunt si vor primi toti ! 
Domnul consilier Zipis Ion Am 3 probleme !1 E foarte util sa cumparam o oglinda pe varf la 
Sucu  
Domnul consilier Postoaca Damian  Da ! inca una la Chilii  
Domnul consilier Zipis Ion   2 am vazut ca au ramas cintre de cale ferata de la Podisca , de 
pe Drumul Suharului si ar trebui puse in Valea Mataului la trecerea spre Malul Mare  
Domnul consilier Zipis Ion Si 3 , fiinca vin sarbatorile sa lasam iluminatul public toata 
noaptea .  
Domnul Iosif Gheorghe  Ce facem cu drumul ? Drumul asta a fost drum comunal ! Daca e 

judetean , cu ce ne ajuta ? Hai sa l luam inapoi ! 
Domnul primar Nu poti sa l mai iei ! Azi am mai pus baietii sa mai astupe din gropi cu 
pamant  
Domnul consilier Iosif Gheorghe Ce rusine !Niciodata n a fost drumul in halul asta ! 
Domnul consilier  Grecu Eduard  Hai sa l facem pe cel de pe Hodor ! Si  e o varianta ! 
Domnul consilier  Dobrin Alexandru  Mai am si eu doua probleme  



Caminul de la Suslanesti – in partea din spate , fereastra e rupta .Si vine iarna , material 
antiderapant ?  
Domnul viceprimar  O sa ne ocupam ! 

Domnul presedinte de sedinta Se mai inscrie cineva la cuvant ? Domnul Deca ? 
Domnul consilier primar Deca Ion  Am avut sedinta , de fapt telesedinta cu cei de la OCPI  
si firma de cadastru general . Sunt probleme generale care trebuiesc spuse la oameni . 
Domnul primar  Organizam o adunare populara , sambata sau duminica ! 
Domnul consilier Grecu Eduard  Unde sunt echipele , eu nu i am mai vazut ! Suntem 
beneficiarii cadastrelor ? Trece timpul si ei nu vin sa si faca treaba ! 
Domnul consilier primar Deca Ion Vor veni , avem contract cu ei si trebuie sa se incadreze 
in termene ! Sunt deja in intarziere !Sa aveti in vedere cladirile unde sunt cadastre , sa lasati sa 
masoare ca verifica ortofotoplanul , adica si suprafata desfasurata la sol ! Vom face sedinte 
publice si le vom explica oamenilor ! 

Nemaifiind discutii se declara sedinta inchisa la ora 18,25  
Drept pentru care am intocmit prezentul proces verbal  
 
 
                              
 
 

 Presedinte de sedinta                                                                      Secretar general comuna 
 Spinu Vergiliu  Marian                                                                       Balan Raluca Ana  
 

 
 


